
Fra: Rune Kristoffersen <rune.kristoffersen@villanger.no> 
Sendt: 8. oktober 2014 19:04 
Til: Postmottak Lindås 
Kopi: Tor Hegle; post@reigstadbygg.no; Olaf Villanger; Oddvar rune villanger; 

aagevn@yahoo.no 
Emne: verdørende Isdalstø kai område 
 

Hei 

 

Viser til epost sendt til postmottak 25.09.2014 med anmodning om forhåndskonferanse for 137/31 

Videre til telefonsamtale med deg (Tor Hegle) 26.09.2014. der vi var enige om å ikke kalle det for 
forhåndskonferanse. 

Vi har etter dette kontaktet Reigstad Bygg og Eigedom AS og Nyhammer Eiendom.  

Sender med dette anmodning om et møte på vegne av Nyhammer Eiendom, Reigstad Bygg og Eigedom 
AS og Villanger Eiendom AS 

Den 2.10.2014 holdt vi et møte med alle eigere tilstede. Agenda her var å kartlegge ønsker og 
utfordringer.  

 
Vi ønsker å stille alle sammen i et møte med dere (Byggesak, plan og teknisk.) 

Saksliste: 
1.      Vi ønsker ikke at planlegging fra Villanger Eiendom sin side skal føre til utsettelser/forsinkelser for 
oppstart av ny plan på gbnr 137/28 (Alverneset) fra Reistad Bygg sin side, der de har pågående sak med 
Matre fra planavdelingen. Vi som grunneiere ser i den forbindelse fordelen med at Nyhammer sin del av 
parkering/uteopphold blir en del av ny plan for Alverneset. 
2.      Hvilke rekkefølgekrav MÅ innfries før eventuelt oppstart på g/bnr 137/31  
3.      Hva skal inngå i utbyggingsavtale med kommunen 
4.      Hva og hvor mye av kostnader ser kommunen for seg at utbyggerene må dekke.  
 
Vi ber om at møte blir holdt innen rimelig tid og blir preget av avgjørelser og konkrete ting som vi kan 
bruke for å komme i gang med utvikling av dette området. 

 

 

Mvh Rune 

 



 

 
 


